
Zápisnica  z výboru SSŠLB  dňa 5.10.2012 – Jindřichuv Hradec 

Prítomní: 

1. MUDr. Dušan Broďáni, PhD. –ospr. 
2. MUDr. Stanislav Fabuš 
3. MUDr. Darina Hasarová  
4. MUDr. Marta Kulichová, CSc.  
5. MUDr.Hedviga Jakubíková, PhD. –ospr. 
6. Doc. MUDr. Igor Martuliak, PhD.- ospr. 
7. MUDr. Katarína Mičiaková  - ospr. 
8. MUDr. Ľubomíra Nemčíková 
9. MUDr.Eva Salamonová 
10. MUDr. Alena Šujanová 

 

Program 

1. M.Kulichová: Kontrola plnenia úloh z posledného výboru. 

2. M. Kulichová,D. Broďáni, I. Martuliak:príprava XV.Čs. dialógov 

3. M.Kulichová: agenda prezidenta SSŠLB 

4. E. Salamonová:agenda vedeckého sekretára 

5. I.Martuliak:vzdelávanie 

6. D.Hasárová: bodovník 

7. Rôzne  

Výbor SSŠLB sa zišiel v náhradnom termíne, prítomní 6 členovia, 4 boli ospravedlnení. Bol 

uznášania schopný. 

1. Kulichová: Príprava XV. Čs. dialógov o bolesti,  

a. budú sa konať 3.-5.októbra 2013 v Martine.  

b. Na našej stránke www.pain.sk je už I. informácia. Prezident kongresu MUDr. 

Kulichová CSc., viceprezident kongresu Prof.MUDr. Richard Rokyta, DrSc., 

predseda org. výboru MUDr. Dušan Broďáni, PhD, predseda vedeckého výboru: 

Doc. MUDr. Igor Martuliak, PhD.  

c. Požiadali sme župana ZA, primátora MT, dekana LF a riaditeľa UNM o záštitu nad 

podujatím, ktorú prevzali.   

d. Miesto konania je Aula Magna, spoločenský večer sa bude konať v hoteli Turiec.  

e. Témy kongresu: 1. Viscerálna bolesť, 2. Orofaciálna bolesť. Sú to témy svetového 

a europského roka proti bolesti na obdobie 2012 a 2013. Poplatky: lekári: 50,-Eu 

(člen SSŠLB a SSLB), 60,-Eu ostatní. Sestry: 25,-Eu (člen SAS), 30,-Eu ostatné, 

poslucháči JLFUK  : 5,-Eu  

2.  Kulichová: Zmluvy SSŠLB o partnerstve s Mundipharmou a Gedeon Richterom sú 

urobené do 30.12.2012. 

3. Nemčíková:  

a. Informácie o rozšírení preskribcie pre algeziológa na duloxetin a  gabapentin. 

Ďalšie jednanie s poisťovňami pokračuje, pravdepodobne do januára by to malo 

byť uvedené. Pri preskribcii sa je potrebné racionálne správať. U neuropatickej 

bolesti je potrebné vyšetriť senzorické funkcie, dobré je mať vyplnený dotazník 

NB  doložený v dokumentácii. 

 

http://www.pain.sk/


b. Informovala o prebiehajúcich rokovaniach s MZd ohľadom neuromodulácii.  

Neurochirurgovia chcú neuromodulácie len pod svoju odbornosť. Hl. odborníčka 

namietala tento návrh, je potrebné zohľadniť pracoviská s dostatočným MTZ 

vybavením . 

4. Na základe správy Dr. Hasarovej, výbor navrhuje zriadiť expertnú skupinu pre 

hodnotenie algeziologických výkonov, ktorá bude pracovať pod vedením 

MUDr.Hasarovej. Vhodné je maximálne využiť doterajší bodovník, participovať na tvorbe 

nového katalógu výkonov. Je potrebné komunikovať s poisťovňami ohľadom vykazovania 

výkonov. Zjednotiť a zoptimalizovať vykazovanie výkonov v odbore algeziológia.  

 

Jindřichuv  Hradec 14.9.2012                              zapísala: MUDr. Alena Šujanová 


